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Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető miniszter Úrhoz

,,Tervez-e a kormány uniós forrást felhasználni a felcsúti kisvasút
meghosszabbítására?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr,

Az elmúlt évben 8,2 milliárd forint veszteséggel üzemelő, ráadásul 10 napon is üresen
közlekedő felcsúti kisvasút nyomvonala a kormány tervei szerint meghosszabbításra kerülhet.
A kisvasút az elmúlt év veszteségével együtt már összesen 12,3 millió forintos veszteségnél jár.

A fentiekkel összefüggésben kérem Öntől az alábbi kérdések megválaszolását:

Valóban tervezi-e a kormány a felcsúti kisvasút nyomvonalának meghosszabbítását
Bicskéig?
A kormány szerint milyen indokok támasztják szólnak a vasút meghosszabbítása
mellett?
A vasút hosszabbítása tervezetten mekkora költséggel járhat? Milyen hazai és uniós
források felhasználásával tervezi a kormány a nyomvonalhosszabbítást?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. szeptember 04 

Kocsis-Cake Olivio
Párbeszéd képviselőcsoport


